

兼讀制課程報名表 Application Form for Part-time Programmes

課程選擇 Programme Choice								
名 Name (先生 Mr. / 太太 N	Ars. / 女士: Ms.):							
生日期 Date of Birth:		身份	中文 Chinese 身份證號碼H.K.I.D. No.:					
絡電話 Contact Tel. No.:		403	電郵 Email:					
訊地址Correspondence Ac	ldress:							
歴 ACADEMIC QUAL	IFICATIONS							
	/學院/學校 //College/School	His	最高資歷 Highest Qualification Attained		由 (日期) From (Date		至(日期) To (Date)	
Controlly Congry Chaol								
申請人持有以下證書,請 holder of the following ce 食物環境衞生署認可衞 Depart ment	rtificate(s) and bring the	original certificate() for validation upon	programm	ne registration.			
作經驗 WORKING E	XPERIENCE							
機構Organisation			職位 Position 部門		Donostmont		777 A FTT 6043 A	
機	隊 Organisation		職位 Position	部門(Department	由 (日期) From (Date)	至 (日期) To (Date)	
横	常 Organisation		職位 Position	部門(Department			
传授	莴 Organisation		職位 Position	部門(Department			
機	嘴 Organisation		職位 Position	部門(Department			
横	嘴 Organisation		職位 Position	部門(Department			
		rablel	職位 Position	部門(Department			
■名人 NOMINATED	BY (如連用 if applic			部門(Department			
೬名人 NOMINATED	BY (如澶用 if applic			部門(Department			
是名人 NOMINATED 公司名稱 Name of Compar 也址 Address:	B Y (如痩用 if applic iy:					From (Date)		
是名人 NOMINATED (公司名稱 Name of Compar 也址 Address:	BY (如澶用 if applic					From (Date)		
是名人 NOMINATED (公司名稱 Name of Compar 也址: Address:	BY (如痩用 if applic		電音	£ Tel. No.:		From (Date)		
提名人 NOMINATED (公司名稱 Name of Compar 地址: Address:	BY (如應用 if applic ly: lame):		電音	£ Tel. No.:		From (Date)		
是名人 NOMINATED I 公司名稱 Name of Compar 世址: Address:	B Y (如連用 if applic iy: lame): 如適用) with Company c	:hop if applicable]:	概: (職	舌 Tel. No.:		From (Date)		
是名人 NOMINATED IS OF STATE OF	B Y (如連用 if applic iy: lame): 如適用) with Company c	:hop if applicable]:	概: (職	舌 Tel. No.:		From (Date)		
是名人 NOMINATED 公司名稱 Name of Compare 也址 Address: 董鄭 Email: 受權 Authorised by (姓名 N	BY (如連用 if applic ry: 如適用) with Company c	:hop if applicable]:	概章 (職 se fill in all 3 labels	f Tel. No.: 位 Title):		From (Date)	To (Date)	
提名人 NOMINATED 公司名稱 Name of Compar 世址: Address: 董郵 Email: 受權 Authorised by (姓名 N	BY (如連用 if applic ly: 如通用) with Company c	:hop if applicable]: 寫下列三欄 Pleat	概言 (職)	岳 Tel. No.: _	姓名Name	From (Date)	To (Date)	
提名人 NOMINATED (公司名稱 Name of Compar 世址: Address: 電郵 Email:	BY (如連用 if applic ly: 如通用) with Company c	:hop if applicable]: 寫下列三欄 Pleas 姓名Name	概言 (職)	岳 Tel. No.: _	姓名Name	From (Date)	To (Date)	

你從何得知本學院課程資料? How did you learn about our programmes? □公司推薦 □老郎稅友推薦 □網頁 (□HTI □CCI □ICI □IVE □VTC) □資訊日 (□九龍灣□海扶林□天水團□黄克競□柴灣) □報章廣告 □業界通訊□網上廣告 □傳媒報道 □展覽 □社交裝體 (□HTI,CCI,ICI面書/IG □IVE面書/IG □VTC面書/IG) □青年/杜區中心□其他請註明:□Company Referral □Teacher/Friend Referral □Website (□HTI□CCI □ICI □IVE □VTC) □Info Day (□Kowloon Bay □Pokfulam □Tin Shui Wai□Haking Wong□Chai Wan) □Print Advertisement □Industry Newsletter □Online Advertisement □Media Reports □Exhibition/Roadshow□Social Media (□HTI,CCI,ICI Facebook/IG □IVE Facebook/IG □VTC Facebook/IG) □Youth Centre/Community Centre □Others:□										
於 貴學院接受訓練 to attend training in your Institute.	. No	applicants aged below 18 years of age)								
申請人須知/個人資料 1.中請人須為香港永久居民或無工作限制之合法香港居民。		IMPORTANT NOTICE / POLICY ON PERSONAL DATA: 1. The applicant must be a permanent resident of Hong Kong or eligible to stay and work in Hong Kong without limitations by the Immigration Department.								
 2.課程費用不可連同申請表一同郵寄。申請人若能成功人讀,將獲述 3.如申請人在註冊後不能依期人讀課程、已繳交之學費或有關費用料可轉換上課日期及更改其他課程。 4.酒店及旅遊學院/中華影響學院/國際影響學院/IVE 酒店及旅遊市取消任何課程、修正課程名稿/內容/年期及更改開辦課程的院校/5.以上內容包括課程名輔,上課時間/安排及收費,一切以報名時26.職業訓練局會每年檢討學費水平,學費會根據通账、課程架構等已任何更改,您不另行通知。 7.本人所提供的資料完整真確,並同意可按照 費局個人資料政策/ 	表不發塑,亦不 學科可因應情況 >校/上課地點。 為準。 母素釐定,如有	2. Do not send tuition fee with application form. Successful applicants will be notified with regard to payr of tuition fee. 3. Tuition fee will not be refunded nor can it be transferred to another programme or other schedule of same programme.								
個人資料之使用		in accordance with the Council's Policy on Personal Data.								
職業訓練局及其機構成員擬使用 閣下提供的個人資料,包括姓名 手機號碼、電郵地址、通訊地址及教育程度,提供有關職業訓練局 的任何課程、招生及活動資訊作市場推廣之用,惟我們必須先得資 則不能如此使用你的個人資料。如你不同意上這安排,請在以下方	及其機構成員 你的同意,否	USE OF PERSONAL DATA VTC and its member institutions intend to use the personal data you provided, including your name, phonumber, mobile number, email address, correspondence address and education level, to provide diremarketing information in relation to any programmes, admission and events of VTC and its memb institutions, but we cannot so use your personal data without your consent. If you do not agree the arrangement stated above, please put a tick in the following box.								
□本人不回意職業訓練局及其機構成員使用我提供的個人資料、在 號碼、手機就碼、電郵地址、通訊地址及教育程度,提供有關 機構成員的任何課程、招生及活動推廣資訊。如你日後希望停 訊、或更改個人資料,請建同你已登記的姓名、電話號碼、手模 址、通訊地址及教育程度資料,電郵至 htt@vtc.edu.hk / cc ici@vtc.edu.hk / iveht@vtc.edu.hk 或傳真至 2538 2765 (酒店及旅 廚藝學院/國際廚藝學院)或 2725 2342 (IVE 酒店及旅遊學科)	操訓練局及其 止接收上遠資 號碼、電郵地 i@vtc.edu.hk/ 遊學院/中華	your personal data, please send your request with registered name, phone number, mobile number, em								
收集個人資料聲明		PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT								
 申請人人學申請所城報的資料,包括姓名、電話號碼、手機號碼通訊地址及教育程度,其用途如下: 應理一切有關職業訓練局課程的人學申請及整選事宜:及相關 向香港考試及評核局素取申請人的公開考試成績,以及向本港院校,索取申請人的公開試及校內試修業成績; 索取申請人在職業訓練局轄下院校及中心的成績; 依對申請人申請公募,以及核對申請人在職業訓練局轄下院校紀錄; 儲存獲取錄的申請人資料於學生紀錄系統 職業訓練局會對申請人育料於學生紀錄系統 職業訓練局會對申請人的資料經對保密,但可將申請人的個人資局有保密承諾的任何人士或其代表,用於(1)股所達的用途、如申停止接收上速的資訊,或更改個人資料,請應同已登記的姓名、機號碼、電郵地址、通訊地址及教育程度資料,電郵至 htt cci@vtc.edu.hk/ici@vtc.edu.hk/weht@vtc.edu.hk/或傳真至 2538 27 選學院/中華影藝學院/國際影藝學院/或 2725 2342 (IVE)進店及知本局。 根據個人資料私廳條例,申請人有權: 	用途: 或以外的有關 及中心就讀的 样,給予對本 請人就碼,	1. The information collected from the application, including the name, phone number, mobile number, emaddress, correspondence address and education level, will be used for the following purposes: a. for processing and selection of applications for admission to VTC programmes; and related purposes; b. for obtaining the results of public examinations from the HKEAA, and obtaining information from relevant institutions about your candidature in public examinations and studies in institutions in Hor Kong and elsewhere: c. for obtaining records of your examination results attained in the programmes provided by membinstitutions under the VTC; d. for checking of application records and the study records of the programmes provided by membinstitutions under the VTC; e. for storage of information on the successful applicants in the Student Records System 2.VTC undertakes to keep personal data provided by applicants confidential. However, VTC may provide suinformation to any other persons or agents for the purposes described in (1) under a duty of confidential to VTC. If an applicant would like to unsubscribe from receiving the said information or update his / h personal data, please send the request with registered name, phone number, mobile number, enaddress, correspondence address and education level to httlig vtc.edu.hk / cci@vtc.edu.hk / ici@vtc.edu.hk / ici@vt								

3.根據個人資料(私聽)條例·申請人有權: a. 查閱職業訓練局是否持有他的個人資料;

b. 要求獲得上述資料的副本;及c. 要求職業訓練局更正他的個人資料。

申請人必須提供足夠資料予職業訓練局以識別身份,否則本局有權拒絕上述要

4.申請人如欲查閱個人資料,須以書面形式向酒店及旅遊學院/中華廚藝學院/國 際斯基學院AVE進官及院遊學科個人資料和場別主任提出。地址:香港灣技林道 145 號職業訓練局薄技林大樓7樓/九龍長沙灣荔枝角道702室(IVE酒店及旅遊學科)

5.本局保留權利收取查閱資料所需行政費用。

申請人姓名 Name of Applicant:			Fo			
簽署 Signature:		□ A	□ R	C		
		□r		E		
日期 Date:		☐ R&1	Т	E		

請傳真、電郵或郵寄申請表至:Please fax, email or mail the application form to:

酒店及旅遊學院

Hotel and Tourism Institute (HTI) Tel: 2538 2200 Fax: 2538 2765 Email: hti@vtc.edu.hk Website: www.hti.edu.hk

中華廚藝學院 Chinese Culinary Institute (CCI) Tel: 2538 2200 Fax: 2538 2765 Email: cci@vtc.edu.hk Website: www.cci.edu.hk

r Official Use Only AII Date AII_ Date

Sufficient information will need to be provided to establish identity, otherwise VTC shall refuse to comply

4.Request for access to data must be submitted in writing to the Personal Data (Privacy) Compliance Officer of Hotel and Tourism Institute / Chinese Culinary Institute / International Culinary Institute / IVE Hospitality at 7/F, VTC Pokfulam Complex 145 Pokfulam Road, Pokfulam, Hong Kong / 702 Lai Chi Kok Road, Cheung

Sha Wan, Kowloon (IVE Hospitality)
5. In accordance with the terms of the Ordinance, VTC reserves the right to charge a fee for the processing of

國際廚藝學院 International Culinary Institute (ICI) Tel: 2538 2200 Fax: 2538 2765 Email: ici@vtc.edu.hk Website: www.ici.edu.hk

data access request.

to request a copy of such data; and
 to require VTC to correct any of the personal data which is inaccurate.

IVE 酒店及旅遊學科 IVE Hospitality Tel: 2957 5714 Fax: 2725 2342 Email: iveht@vtc.edu.hk Website: https://hospitality.vtc.edu.hk Apr2022